
 
Základní organizace ČZS Trutnov – Kryblice 
 
Zápis č.  3/2020 
z výborové schůze ZO ČZS Kryblice, konané dne 10.3.2020 
 
Přítomni :       př. Kamberský, Klejna,  Gojdášová, Jezdinská,  Vysoudilová, Kábrtová,   
                      Kölbl, Jaroš, Míčka 
 
Výborovou schůzi řídil předseda ZO ČZS př. Kamberský. Poděkoval předsedům 
jednotlivých osad za přípravu a průběh členských schůzí. 
 

- byla provedena kontrola zápisu 2/2020 ze dne 11. 2. 2020  
 
Dále byly projednány tyto záležitosti  : 
 

- výbor ZO provedl přípravu konference ZO ČZS -  z důvodu koronaviru bude 
termín konání konference upřesněn po ukončení zákazu vydaného vládou 
 

- výbor ZO projednal žádost na pokácení bříz, které jsou na pozemku města. 
Předseda ZO př. Kamberský předá žádost na MěÚ Trutnov a požádá o 
pokácení těchto stromů 

 
- výbor ZO vzal na vědomí informaci předsedy osady B př. Kölbla ke stížnosti 

př. Skalické-p.č. 214 B na vysoké stromy. Výbor ZO rozhodl, po projednání a 
předložení fotodokumentace, že stížnost je bezpředmětná. Výbor ZO apeluje 
na potřebu dodržování sousedských vztahů 

 
- předkyně osady A2 př. Kábrtová požádala předsedu osady B př. Kölbla o 

snížení smrků, které zasahují z osady B na osadu A2 
 

- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy osady B př. Kölbla o nutnosti 
odstranit sloup elektrického vedení, spadlý těsně za plotem zahrádkářské 
kolonie . u p.č. 227  - je znesnadněna údržba 

 
- výbor ZO souhlasí s přijetím nových členů : p.č. 195 A2 Lenka Skalická, p.č. 

84 A1 Miroslav Mikyska 
 

- výbor ZO povoluje přístavbu k chaty na p.č. 191/A2 Tomáš Štajer  
 

- výbor ZO povoluje stání auta na p.č. 191/A2 Tomáš Štajer 
 

- výbor ZO souhlasí se zavedením elektrické přípojky na p.č. 37/A1 Ing. 
Magdalena Nálevková 

 
- výbor ZO vzal na vědomí předloženou revizi el. energie – Jan Kačer p.č. 

103/A2 
 

 
 



 
 
 
 

- předsedkyně osady A1 př. Vysoudilová upozornila na přerostlé tůje u p.č. 
101/A2, které brání přístupu k veřejnému WC zahrádkářské kolonie. Jde o 
porušení osadního řádu, kdy pěstování stromů nad 4 m není povoleno 
 

- výbor ZO vzal na vědomí informaci pokladní př. Gojdášové o průběhu placení 
nájemného na r. 2020 – nezaplaceno zatím zůstává - A1 – 16,5%, A2 – 23 %, 
B – 4 % a C – 18,8 % 

 
- osada C v této sezoně r. 2020 řídí zpuštění vody dle svého uvážení. 

Odbornou firmou byla zaškolena obsluha vypínání a zapínání vody – 
předseda osady C 

 
 
 
 
 
 
Příští schůze výboru se bude konat 15.4. 2020 od 17.15 hodin v hospodářské 
budově ZO ČZS Kryblice 
 
 
 
 
 
                                                                                                 Jan Kamberský  v.r.   
                                                                                                  předseda ZO ČZS 
 
 
Zapsala : Miroslava Jezdinská 
 
 
                                                                    
                       
 
 
 
                                      http:/zahradkari-zokryblice.webz.cz 
 
 
 


